

CROMOMAN 4-1

GROW WIDER WITH THE CROMOMAN. MIT DER
CROMOMAN IN DIE BREITE WACHSEN.



manroland | GOSS

EN

Production of small and medium runs is booming and you are considering contract printing or would like to expand your capacities? These tasks call for the CROMOMAN 4-1, the four-plate-wide printing system.

▣ **For the up-and-coming:** achieve greater production volumes based on the 2-1 system. The familiar, simple web lead after the printing unit on the 2-1 generation remains the same.

▣ **For space maximizers:** spatial constraints in existing production facilities are no problem for the CROMOMAN 4-1. Production capacities can still be expanded, with a fast start-up of the CROMOMAN 4-1.

▣ **For the enterprising:** for printing houses with increased contract printing jobs, the CROMOMAN 4-1 offers added flexibility. It meets growing demands with regard to both product quality (heatset) and flexibility (variable web widths). Heatset magazine products are printed by day, newspapers by night.

DE

Die Produktion mit kleinen und mittleren Auflagen brummt, und jetzt haben Sie den Lohndruck ins Auge gefasst oder möchten Ihre Kapazitäten erweitern? Dann heißt die Alternative CROMOMAN 4-1, das vier Platten breite Drucksystem.

▣ **Für Aufsteiger:** vom 2-1-System aus wachsende Produktionsvolumina realisieren. Die altbekannte, einfache Bahnführung nach der Druckeinheit der 2-1-Generation bleibt dabei erhalten.

▣ **Platzspawunder:** Begrenzte Raumverhältnisse bestehender Produktionsgebäude sind für die CROMOMAN 4-1 kein Problem. Die Produktionskapazitäten können trotzdem erweitert, die Inbetriebnahme der CROMOMAN 4-1 schnell realisiert werden.

▣ **Für Geschäftstüchtige:** Druckhäusern mit zunehmender Lohndruckausrichtung gibt die CROMOMAN 4-1 Spielraum. Sie erfüllt wachsende Anforderungen an Produktqualität (Heatset) und Flexibilität (Bahnbreitenvariabilität). Nachts werden Zeitungen produziert, tagsüber Heatset-Magazinprodukte.



Broadsheet pages per web:	8
Max. copies/hour:	75,000
Max. web width (mm):	1,600
format range (mm):	533 – 630
Low overall press height:	7.4 m or even 5.4 m
Optional additional equipment (examples):	quarter fold; dryer



For the up-and-coming: the CROMOMAN 4-1 at "Times of India" in Pune.
Für Aufsteiger: die CROMOMAN 4-1 bei der "Times of India" in Pune.

